



「家長學堂 A-Parent Education Academy」
電影欣賞 – 烈火少女 Movie Appreciation - Fireheart

電影簡介

喬治亞·諾蘭 (Georgia Nolan) 從小到大都只有一個夢想——像她父親一樣成為消防員。不幸地在 1932 年的紐約，女性不容許從事這職業。一天，城裡的消防員在一場百老匯劇院大火中逐個消失，Georgia 反而把握這個黃金機會，偽裝成一個少年 Joe，挺身而出在這臨時湊合而成的消防隊中，負責阻止縱火者。Georgia 要不惜一切地保護她的假身份，因為她的父親正正是負責調查這宗案件的負責人。

Movie Introduction

Sixteen-year-old Georgia Nolan dreams of being the world's first-ever female firefighter. When a mysterious arsonist starts burning down Broadway, New York's firemen begin vanishing. The Mayor of New York calls Georgia's father Shawn out of retirement to lead the investigation into the disappearances. Desperate to help her father and save her city, Georgia disguises herself as a young man called "Joe" and joins a small group of misfit firefighters trying to stop the arsonist.

電影欣賞活動詳列如下：

Details of the Movie Appreciation Activity are as follows:

| | | | |
|------------------------|--|-------------|------------------------|
| 活動名稱 Event | 電影欣賞 – 烈火少女 Movie Appreciation - Fireheart | | |
| 日期 Date | 2022 年 9 月 17 日(星期六) 17 September, 2022 (Saturday) | 時間 Time | 早上 9 時 00 分 9:00 am |
| 地點 Venue | Festival Grand Cinema (Kowloon Tong) 九龍九龍塘達之路 80 號又一城 UG 層 Level UG, Festival Walk, 80 Tat Chee Avenue, Kowloon Tong, Kowloon | | |
| 交通安排 Transportation | 自行安排 Self-arranged | 名額 Quota | 287 人 287 persons |
| 費用 Fee | 本校學生或佔座家庭成員每人\$65 (買一送一) A-School students or family members who occupy a seat \$65/person (buy one get one free) | | |
| 備註 Remarks | <p>1. 如報名人數超出限額，參加名單將經抽籤決定。抽籤結果將於 9 月 8 日經網頁 www.hkbuaspta.org.hk 公佈。 Places will be allocated by drawing lots if the applications exceed the quota. The result will be announced through the website www.hkbuaspta.org.hk on September 8.</p> <p>2. 本校學生購票數量不限。 There is no limit on A-School Students' booking.</p> <p>3. 聲演主角梁雍婷將與觀眾於映後分享 Voice Actress Rachel Leung will be shared with the audience after screening</p> <p>4. 是次活動不設預先劃位，座位將隨機安排。 Seats are not designated and will be assigned randomly.</p> | | |



| | |
|--|--|
| | <p>5. 是次活動後，家長可於家長學堂網上平台交流感受和心得，並計算於「家長學堂」學分獎勵計劃之活動內。 Parents are welcome to share their feeling and thoughts after the event via PEC online platform and credit points will be awarded.</p> <p>6. 參加者應該自行檢視政府最新的防疫指引，以確保可以參與該活動。如果未能出示有關防疫或健康要求的證明，將無法參與該活動，相關費用亦不會退回。相關要求請參閱政府「疫苗通行證」網頁 https://www.coronavirus.gov.hk/chi/vaccine-pass.html。</p> <p>Participants should refer to the government's latest preventive measures against COVID-19, to ensure they are able to attend the activity. No refund will be made if the participant fails to comply with the requirements and cannot enter the venue. For details, please visit https://www.coronavirus.gov.hk/chi/vaccine-pass.html.</p> <p>7. 參加者須符合「疫苗通行證」接種要求，並須出示包括二維碼的紀錄供職員掃描。 Participants should fulfil the requirement of Vaccine Pass and present the vaccination record in QR code for scanning.</p> <p>8. 戲院影廳內暫不提供任何飲食。 Food and beverage service is not provided in the theatre.</p> <p>9. 戲院入座率不可多於 85%。 The occupancy rate of the cinema is capped at 85%.</p> |
|--|--|

另家長教師會將於本年度正式成立「電影欣賞俱樂部」A-Movie Club，定期舉辦校內校外電影欣賞活動，邀請嘉賓作導賞或分享，活動精彩，意義非凡！詳情將於稍後公佈。有興趣參加活動請填妥回條，查詢請於辦公時間致電 81012633。

The PTA is going to establish A-Movie Club this school year, to organise movie appreciation activities inside or outside school. Guests will also be invited to conduct sharing. Further details will be announced in due course. Please indicate if you are interested in joining the Club through the reply slip below. For enquiries, please call 81012633 during office hours.

第十五屆家長教師會
The 15th PTA

2022年9月2日





回條 Reply Slip

(請於 2022 年 9 月 5 日或之前以 eNotice 回覆)

(Please sign the eNotice on or before September 5, 2022)

本人已知悉「電影欣賞 – 烈火少女」事宜:

I noted the arrangement for Movie Appreciation - Fireheart :

- 本人有意參加活動，出席人數為____位學生，____位佔座家庭成員。
I'd like to join the activity: ____ A-School student(s) and ____ family member(s) who occupy a seat.
- 本人無暇參加是次活動。
I will not join the activity.

付款方法：繳費靈

Payment Method: PPS

致電繳費靈熱線 18033 或登入 www.ppshk.com 使用網上繳費服務 (商戶編號：6629)

Call PPS hotline at 18033 or visit the website www.ppshk.com (Merchant Code : 6629)

付款編號 _____ 及 付款日期 _____

Payment Number _____ and Payment Date _____

- 本人有意參加「電影欣賞俱樂部」。
I will join the A-Movie Club.
- 本人無暇參加「電影欣賞俱樂部」。
I will not join the A-Movie Club.

學生姓名：

Student Name

家長姓名：

Parent Name

班別及學號：

Class & Class No.

家長簽署：

Parent's signature

聯絡電話：

Mobile No.

日期：

Date

*活動舉行前將發出 SMS 訊息至閣下電話，請確保提供號碼能收取 SMS 訊息

*Please provide a mobile number that can receive SMS.